



To: All members of IPSA (HK)
From: IPSA (HK)
Issued Date: 26th October 2015

Visiting of Hong Kong Police College

Crowd management technique is one of the major roles of security practitioners. With the increased demands of quality leaders on crowd management aspects in the private security sector, IPSA (HK) is endeavour to explore competent bodies that provide opportunities to upgrade the knowledge and skills of our Members in dealing with crowd management tactics. Since Hong Kong Police Force is the most professional government agent on this aspect, we, therefore, have arranged a visit to the Hong Kong Police College where the police will demonstrate one session of their crowd control trainings to our members.

- Date: Tuesday, 24th November 2015
- Schedule: Registration at 1330 hrs.
Tour at 1400 – 1600 hrs. Late Arrival will not be entertained.
- Venue: Hong Kong Police College, 18 Ocean Park Road, Wong Chuk Hang, H.K.
- Assemble: To be advised when booking is successful.
- Language: Cantonese (Supplement with English)
- Participant: IPSA Members only. IPSA Corporate Member is able to nominate 1 representative. Free of Charge.
- Dress Code: Smart Casual
- Reservations: Due to limited seats available, registration will be handled on a first come first serve basis. Please make early reservation with the following booking slip, mail, email or fax back to IPSA (HK). Deadline: on or before 16th November 2015.
- Remarks: Points to note if you have confirmed that you can join the visit:
 1. You are required to submit your name and HKID card number for security reason.
 2. No camera or photo taking is allowed throughout the visit, except group photos at designated areas before/after the visit. Therefore, please do not bring any camera with you.

BOOKING SLIP – Visit of Hong Kong Police College on 24th November 2015

To: Administrative Support of IPSA (HK)
Tel: 2205-0418 Fax: 2591-4309 Mail: GPO Box 1852, Central, Hong Kong Email: info@ipsa.com.hk
I shall attend the visit on 24th November 2015.
Please give name, **IPSA Membership Number** and Email address in **block** letter.

_____	Contact Person: _____
_____	Contact Tel: _____
_____	Email: _____
_____	Date: _____



致：各會員
由：國際專業保安協會(香港)
發出日期：2015年10月26日

參觀香港警察學院

人群管理技術是保安從業者的主要職責之一，而且私營保安及物業管理服務業對於優質人群管理方面領導者的需求增加，所以 IPSA (HK) 努力探索有關機構提供機會，以提升我們的會員在人群管理策略的知識和技能。由於香港警務處是在這方面最專業的；因此，已安排參觀香港警察學院並將向我們的會員展示他們的人群控制培訓。

日期：2015年11月24日(星期二)

時間：1330時：登記 / 1400 - 1600時：參觀

地點：香港黃竹坑海洋公園道18號香港警察學院

集合地點：將會另行通知成功申請者

語言：廣東語 (輔以英語)

參加者：國際專業保安協會會員，費用全免。
(IPSA 公司會員可安排 1 名代表出席)

衣著：商務休閒服

報名：先到先得。截止報名日期：2015年11月16日。請填妥以下表格，以郵寄、電郵或傳真予本會。

備註：如閣下之報名已獲確認，須注意以下事項：
1. 由於保安原因，需提交閣下的姓名和身份證號碼。
2. 參觀期間，不可進行任何拍照及拍攝活動。參觀前或後於指定的範圍拍攝集體照除外。

報名回條 - 2015年11月24日參觀香港警察學院

致：國際專業保安協會(香港) - 行政支援

電話:2205-0418 傳真: 2591-4309 郵寄地址: GPO Box 1852, Central, Hong Kong 電郵: info@ipsa.com.hk

本人將參加 2015 年 11 月 24 日之參觀活動。

請以英文正楷填寫出席者姓名及會員編號。

聯絡人: _____
聯絡電話: _____
電郵: _____
日期: _____